
NLFs DAB-undersøkelse 

Respondenter: 125 

Er DAB-mottakeren fabrikkmontert eller ettermontert? 

 Fabrikkmontert: 15,2% 

 Ettermontert: 61,6% 

 Har ikke DAB-mottaker: 21,2% 

Er DAB-dekningen bedre eller dårligere enn FM-dekningen var? 

 Dårligere: 75,4% 

 Omtrent lik: 15,8% 

 Bedre: 8,8% 

I hvor stor grad mener du DAB-dekningen utgjør en sikkerhetsrisiko? 

 Ikke i det hele tatt: 9,4% 

 I liten grad: 22,2% 

 I noen grad: 42,7% 

 I stor grad: 25,6% 

Opplever du tekniske problemer med DAB-utstyret? 

Nei: 55,7% 

Ja: 44,3%, herav 

 I liten grad: 9,8% 

 I noen grad: 78,4% 

 I stor grad: 11,8% 

 


